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Потпредседник Демократске странке Александра Јерков изјавила је да бојкот избора
подразумева много више ангажовања и већи ниво организације него учешће на
изборима, посебно у ситуацији где су избори неслободни и људима на разне начине
прете и уцењују их да би на изборе изашли.

  

  

  

„Грађанима дугујемо и јасан план и објашњење какав нам је план пре, а какав после
бојкота, чиме ћемо мерити његов успех и како ће он довести до пада (Александра)
Вучића, без фраза, општих места и парола које им у овој кампањи опозиција нуди“, рекла
је Јерков за издање листа Блиц од недеље.
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На питање хоће ли ићи по Србији и на табле на улазима у градове лепити налепнице
‘бојкот’, она је рекла да опозиција мора имати другачију врсту одговорности према
грађанима који су, како је оценила, с правом разочарани у многе који су били у власти.

  

„Нисам сигурна да је лепљење налепница на табле са именима градова и седење у
кафићима са неколико страначких активиста најбољи начин за то. Слично као и са
изборима у Медвеђи, када је велики део странака већ прогласио бојкот па затим дан
провео седећи у кафићима и делећи до друштвеним мрежама снимке из Медведје које су
направили људи који живе у Медве ђи“, рекла је Јерков.

  

(Данас)
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